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§ 1 

Information  

Heminstruktör Sonia Lysén berättade om sitt arbete för syn- och 

hörselskadade inom stadsdelen. 

 

§ 2 

Val av justerare och tid för justering 

 

Vice ordföranden Anette von Matern utsågs att tillsammans med 

ordföranden Helena Lanzer-Sillén justera dagens protokoll vilket ska ske 

måndagen den 19 november. 

 

 § 3  

 Anmälan av föregående protokoll 

 

Anmäldes att protokoll 2012-09-20 justerats den 21 september. 

 

§ 4   

Anmälan av inkomna handlingar 

 

 Kommunstyrelsens råd för funktionshindersfrågor 

protokoll 2012-09-10 

protokoll 2012-10-22 

 

 Funktionshinderombudsmannens årsrapport 2012 

 

 Funktionshinderinspektörernas rapport 5 

Boendestödet spelar roll- granskning av boendestöd Hägersten-

Liljeholmen, Kungsholmen, Skarpnäck och Spånga-Tensta 

 

 Vår synpunkt, nr 6/ 2012 

Medlemstidning för synskadade i Stockholm och Gotlands län 

 

 Språkröret, nr 4/2012 

Medlemstidning för Hörselskadades förening i Stockholm 

 

§ 5 

Svar på medborgarförslag om samordning av lokal för 

ungdomar och pensionärer 
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Medborgarförslaget som inkom till förvaltningen 2012-07-19 innehåller 

ett förslag om, att när förvaltningen planerar ny lokal för Ungdomens 

Hus, så ska den vara användbar för både ungdomar och de lokala 

pensionärsföreningarna. 

 

Förvaltningen är positiv till samutnyttjande av lokaler som används av 

nämndens verksamheter. När nya lokaler söks för Ungdomens Hus 

kommer förvaltningen att pröva möjligheten huruvida dessa lokaler 

också kan användas för andra ändamål, exempelvis till de lokala 

pensionärsföreningarna.  

 

Funktionshindersrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 6  

Rapportering till länsstyrelsen gällande 

utvecklingsmedel 2011/2012 för att stärka stödet till 

våldsutsatta kvinnor och barn som bevittnat våld 

 

Länsstyrelsen beviljade utvecklingsmedel med 300 tkr för det tredje 

projektåret 2011-11-01 – 2012-10-31, för att stärka stödet till våldsutsatta 

kvinnor och barn som bevittnat våld.  

 

Som ett resultat av projektet har alla enheter nu implementerat rutiner, 

checklistor och utredningsmallar för sin lagstadgade skyldighet. En 

särskild handläggare för relationsnära våld har utsetts och samarbetet 

med polisens familjevåldsenhet och åklagare har utvecklats. Ett av 

projektmålen var att antalet våldsutsatta personer som erhållit insatser 

skulle öka från 14 personer, föregående projektår, till 20 personer. 

Resultatet blev 23 personer. Den ekonomiska redovisningen har följt 

projektplanen och de beviljade medlen har använts till utbildningsinsatser 

samt anställning av en projektledare och kvinnofridssamordnare på 

halvtid. 

 

Funktionshindersrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 7  

Stadsdelsnämndens sammanträdestider 2013 
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Kommunstyrelsen beslutar om tidsplan för nämndernas arbete med 

bokslut och verksamhetsberättelse, budgetarbete, verksamhetsplaner och 

uppföljningar. Förvaltningen har upprättat ett förslag till 

sammanträdestider för nämnden 2013 utifrån de datum som gäller enligt 

följande. 

 

17 januari 

7 februari        Bokslut och verksamhetsberättelse 

21 mars 

18 april         Flerårsbudget 

23 maj         Tertialrapport 1 

29 augusti 

26 september              Delårsbokslut och tertialrapport 2 

24 oktober 

21 november 

19 december        Verksamhetsplan och budget 2014 

 

Funktionshindersrådet 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 8  

Redovisning av handlingsplan för enheten för äldre/ 

biståndsbedömarenheten 

 

Socialstyrelsen har på regeringens uppdrag genomfört undersökningar om 

äldres uppfattningar om vården och omsorgen. 2011 års brukarenkät visade 

att brukarna inte var nöjda med insatserna från hemtjänsten i Älvsjö 

stadsdelsområde. Utifrån detta fick förvaltningen ett uppdrag att vidta 

åtgärder för att öka kvaliteten inom hemtjänsten. Stadsdelsnämnden har 

genomfört djupintervjuer och fokusgrupper inom stadsdelen vilket 

resulterade i en rapport samt förslag till förbättringar inom olika områden, 

däribland enheten för äldre/ biståndsbedömning. Enheten för äldre ansvarar 

för myndighetsutövningen för målgruppen 65 år och äldre.  Det innebär att 

alla ansökningar enligt socialtjänstlagen, lag om riksfärdtjänst utreds och 

beslutas enligt delegation.  

 

För enheten vuxna/biståndsbedömning föreslås några förbättringsområden: 

 Information - Utveckla informationen kring kundvalet, avgifterna, 

tillgängligheten, hur en ansökan går till.  
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 Återkoppling - Snabbare återkoppling med brukaren efter taget och 

verkställt beslut. Gärna inom en månad efter hemkomsten eller efter att 

hjälpen påbörjats . Justera insatserna samtidigt. 

 Uppföljning – utvecklad och kontinuerlig uppföljning för att fånga upp 

brukarens synpunkter och kvalitetssäkra insatsen.  

 Anordna regelbundna dialogmöten med alla hemtjänstutförarna.  

Funktionshindersrådet 

Rådet har tagit del av förvaltningens förslag. 

 

§ 9  

Remiss om Stockholms stads program för stöd till 

anhöriga 2012-2016 (som vårdar och stödjer 

närstående) 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Socialförvaltningen och äldreförvaltningen har utarbetat ett gemensamt 

förslag till program, som omfattar personer som vårdar och stödjer 

närstående som är såväl över som under 65 år. Programmet fokuserar på de 

aktiviteter som staden ska vidta dels på generell nivå, dels för att ge direkt 

stöd till de personer som vårdar eller stödjer en närstående. 

Socialförvaltningen och äldreförvaltningen föreslår att programmet för stöd 

till anhöriga ska gälla till och med 2016.  

 

Förvaltningen ställer sig positiv till det föreslagna programmet för stöd till 

anhöriga. Det är viktigt att målgruppen anhöriga/närstående 

uppmärksammas och att likvärdigt utbud av serviceinsatser samt bistånd 

erbjuds målgruppen. Då biståndet enligt förslaget ska utgå från den 

enskildes behov och kan omfatta en vidd av insatser, ser förvaltningen ett 

behov av förtydliganden av biståndet i stadens riktlinjer.  

 

Funktionshindersrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 10  

Remiss om tydliggörande av valfrihetssystem inom 

omsorgen om personer med funktionsnedsättning 

enligt LSS 

- remiss från kommunstyrelsen 
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I syfte att valfrihetssystemet ska bli så konkurrensneutralt som möjligt vad 

gäller priser och andra förutsättningar för utförarna, har Socialförvaltningen 

förtydligat vissa regler avseende ersättning och kvalitetskrav samt 

förtydligat att dessa regler gäller alla regiformer inom valfrihetssystemet.   

 

Ändringar föreslås på de punkter som gäller tomgångsersättning vid 

uppsägning av plats, öppettider för daglig verksamhet, momskompensation, 

matkostnader på daglig verksamhet, ersättning till korttidshem samt 

lokalschabloner.  

 

Förvaltningen instämmer i förslagen vad gäller bland annat 

momskompensation, lokalschabloner och matkostnader. På en del punkter, 

så som öppettider för daglig verksamhet och tomgångsersättning ställer sig 

förvaltningen kritisk till förslagen . Avseende andra punkter anser 

förvaltningen att det behövs ytterligare förtydliganden. 

 

Funktionshindersrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 11  

Motion om förbättringar av stadens föreningstavlor 

- remiss från kommunstyrelsen 

 

Remissen består av en motion från Maria Hannäs (V) som föreslår att 

staden gör en översyn av stadens föreningstavlor och utarbetar en policy 

när det gäller antalet, standarden, placeringen och underhållet. 

 

I Älvsjö stadsdelsnämndsområde finns 28 anslagstavlor för 

föreningsmeddelanden. Stadsdelsförvaltningen ställer sig positiv till att en 

policy utarbetas för stadens föreningstavlor. 

 

Funktionshindersrådet 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens förslag. 

 

§ 12  

Ekonomisk månadsrapport 

Clara Schmidt informerade om att förvaltningen gör en prognos på nollresultat 

för året , men att enheten för funktionsnedsatta redovisar ett underskott.  

 

§ 13  
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Rapporter/ frågor från rådets medlemmar 

Rådet vill vid nästkommande sammanträde ta upp två punkter som vid dagens 

sammanträde anmälts som inkomna handlingar. 

 

 Funktionshinderombudsmannens årsrapport 2012 

 

 Funktionshinderinspektörernas rapport 5 om boendestöd 

En skrivelse med synpunkter om boendestöd inlämnades av Sylvia 

Samuelsson. 

 

Ordförande Helena Lanzer-Sillén informerade om att hon varit på seminarium 

kring tillgänglighetsfrågor i Stadshuset den 16 oktober, där  barn- och 

ungdomsminister Maria Larsson, bitr. socialborgarrådet Ewa Samuelsson samt 

funktionshinderombudsmannen Riitta-Lena Karlsson talade. 

 

__________________________ 

 

 


